

No. 17824

UNITED NATIONS
and
ITALY

Exchange of letters constituting an agreement concerning the arrangements for the Workshop on "Water Resources Planning: Experience in a Regional and National Context", to be held in Italy in mid-1979 (with attachment). New York, 1 and 23 May 1979

Authentic text: English.

Registered ex officio on 23 May 1979.

ORGANISATION DES NATIONS UNIES
et
ITALIE

Échange de lettres constituant un accord concernant l'organisation des Journées d'études «Planification des ressources hydrologiques : expérience dans un contexte régional et national» devant se tenir en Italie vers le milieu de l'année 1979 (avec pièce jointe). New York, 1^{er} et 23 mai 1979

Texte authentique : anglais.

Enregistré d'office le 23 mai 1979.

[TRADUCTION — TRANSLATION]

EXCHANGE OF LETTERS CONSTITUTING AN AGREEMENT¹ BETWEEN THE UNITED NATIONS AND ITALY CONCERNING THE ARRANGEMENTS FOR THE WORKSHOP ON "WATER RESOURCES PLANNING: EXPERIENCE IN A REGIONAL AND NATIONAL CONTEXT", TO BE HELD IN ITALY IN MID-1979

ÉCHANGE DE LETTRES CONSTITUANT UN ACCORD¹ ENTRE L'ORGANISATION DES NATIONS UNIES ET L'ITALIE CONCERNANT L'ORGANISATION DES JOURNÉES D'ÉTUDES «PLANIFICATION DES RESSOURCES HYDROLOGIQUES : EXPÉRIENCE DANS UN CONTEXTE RÉGIONAL ET NATIONAL» DEVANT SE TENIR EN ITALIE VERS LE MILIEU DE L'ANNÉE 1979

Publication effected in accordance with article 12 (2) of the General Assembly regulations to give effect to Article 102 of the Charter of the United Nations as amended in the last instance by General Assembly resolution 33/141 A of 19 December 1978.

Publication effectuée conformément à l'article 12, paragraphe 2, du règlement de l'Assemblée générale destiné à mettre en application l'Article 102 de la Charte des Nations Unies tel qu'amendé en dernier lieu par la résolution 33/141 A de l'Assemblée générale en date du 19 décembre 1978.

¹ Came into force on 23 May 1979 by the exchange of the said letters.

¹ Entré en vigueur le 23 mai 1979 par l'échange desdites lettres.